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Geachte heer, mevrouw. 

In december 2010 berichtten wij u over de eerste fase van de opknapbeurt voor het 
wijkpark De Groene Long in Beijum. Niet alleen wij maar ook vele bewoners willen voor 
dit park meer stmctuur, een duurzame ecologische diversiteit en een betere 
toegankelijkheid. Zo kan Beijum een aantrekkelijke woonomgeving blijven bieden. 
In het kader van het Nieuw Lokaal Akkoord heeft een klankbordgroep van bewoners 
seimen met natuurvrienden en professionals een kaderplan opgesteld voor dit wijkpark. 
De realisatie van die eerste fase is nagenoeg afgerond. Inmiddels is ook geld voor 
uitvoering van de tweede fase beschikbaar door bijdragen van het Wijkteam Beijum van 
het NLA en vanuit het reguliere onderhoudsbudget. 

De tweede fase speelt zich af in het gebied tussen de Amkemaheerd en de centrale 
vijver bij Innersdijk. De hoofdpvmten van de herinrichting zijn hier: 
• aanleg van een waterlint tussen de centrale vijver en de Beijumerweg 
• aanleg van ecologisch waardevolle mantel- en zoomvegetatie 
• aanleg van een amfibieenpoel ter hoogte van de Bunnemaheerd 
• aanleg van een bloemrijke kmidenberm op een deel van de sledeheuvel 
• verfraaien van de toegang tot Boerderijum. 

Uit voordehandliggende motieven heeft u in het Groenstmctuurplan vastgelegd dat, als 
voor mimtelijke ontwikkelingen bomen moeten worden gekapt in de 
basisgroenstmctuur cq. de bomenhoofdstmctuur, dit verlies aan bomen een op een 
gecompenseerd moet worden. 
De 'mimtelijke ontwikkeling' die in dit geval de aanleiding tot toetsing vormt is een 
beoogde kwaliteitsverbetering van het groen zelf, en deze is nu juist niet gebaat bij het 
een op een vervangen van de te kappen bomen. In het groengebied beogen we o.a. 
meer openheid. Door minder te herplanten wordt het park toegankelijker, 
aantrekkelijker als verblijfplaats en overzichtelijker. Wij menen dat dit een voldoende 
'dringende reden' vormt om de vereiste kapvergunning toch te verlenen. 
Om de gevolgen voor het groen in beeld te brengen is een concept bomeneffectanalyse 
opgesteld. Bij de detaillering voor de uitvoering kunnen de aantallen nog veranderen. 
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maar globaal gaat het om 2250 m^ houtopstand en 69 bomen - 3 dunner en 66 dikker 
dan 20 cni stamomvang - die gekapt moeten worden om het plan te realiseren. In totaal 
worden 25 bomen geplant en wordt ongeveer 1000 m^ aan nieuwe heestervakken 
aangelegd. De waardevolle bomen in het gebied zijn alle ingepast in het plan. 
Uitzondering hierop is een rij knotwilgen, die moet wijken voor het verbreden van de 
sloot. Deze knotwilgen worden wel een op een vervangen. 

Ook het herinrichtingsplan voor deze tweede fase is opgesteld in nauw overleg met 
een klankbordgroep van bewoners. Het plan is gepresenteerd op twee aparte 
informatieavonden voor de direct omwonenden aan de Bentismaheerd, Bunnemaheerd 
en de Grevingaheerd. Het plan is op beide avonden positief ontvangen. Dat was ook 
het geval in een overleg met de gebmikers van Boerderijum. 
Wij willen nu nog gedurende vier weken alle bewoners en overige betrokkenen de 
gelegenheid geven tot reacties en suggesties in het kader van de Algemene 
inspraakverordening. Omdat de plannen al uitgebreid met de klankbordgroep en de 
direct omwonenden zijn besproken kan worden volstaan met een schriftelijke 
inspraakprocedure. In deze periode wordt ook een inloopavond georganiseerd, waar 
aan belangstellende wijkbewoners het plan wordt getoond en vragen worden 
beantwoord. 

De uitvoering van deze tweede fase maakt het park weer een stuk aantrekkelij ker. Wij 
verwachten dat nog een fase, de derde, nodig is om optimaal te kunnen uitvoeren wat 
het kaderplan beoogt. Zodra hiervoor de middelen beschikbaar zijn zullen wij u 
berichten over de afi-ondende plannen. 

U kunt de volgende stukken in de visietrommel inzien: 
• herinrichtingsplan fase 2 
• plantoelichting 
• verslag informatieavond Bunnemaheerd d.d. 26-09-2011 
• verslag informatieavond Bentismaheerd d.d. 27-09-2011 
• concept bomeneffectanalyse 
• eco-quickscan 
• archeoiogisch vooronderzoek 

Wij zullen u berichten over de resultaten van de inspraak en verwachten voor de 
zomervakantie het definitieve plan, inclusief de definitieve bomeneffectanalyse te 
kunnen vaststellen, zodat in het najaar van 2012 de uitvoering kan beginnen. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 
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'. (Peter) Rehwinkel drs. Mss^rtMa^ten) Ruys 


